
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 5. januára 2023 

v priestoroch KS Opatová  
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Garant komisie : Lucia Kebísková  

Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

   Ing. Gabriela Vanková – vedúca útvaru majetku mesta 

                 

Program: 

1. Úvod 

2. Majetkové prevody 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných, zaželal všetko dobré do Nového roka, veľa zdravia, šťastia a osobného pokoja. Predstavil 

kolegov, ktorý pôsobili doteraz a novú kolegyňu  Mgr. Mišákovú. Z neprítomných kolegov, ktorý 

budú pôsobiť vo výbore spomenul Ing. Mičegu a JUDr. Smolku, ktorý sa zároveň ospravedlnili.  

Podotkol, že bude pôsobiť najbližšie 4 roky ako predseda VMČ Sever.  Predstavil novú garantku p. 

Kebískovú, vedúcu útvaru majetku p.Vankovú a za mestskú políciu p. Marouska. Skonštatoval, že 

výbor je uznášania schopný, prítomný sú 4 členovia. Mgr. Petrík meškal 5 minút. Následne prečítal 

body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu.  

• Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu o programe. 

 

Uznesenie 01/01/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 

HLASOVANIE :  

Za : 4 (Baco, Bystrický, Mišáková, Matejka) Proti : 0     Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

2. MAJETKOVÉ PREVODY :  

 

1/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti – časti pozemku v k.ú. Trenčín, 

na ulici Hurbanova pre vlastníkov garáží za účelom majetkovoprávného vysporiadania pozemku 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

 Predseda výboru 

Mgr. Miloslav Baco 

 Členovia výboru:  

Mgr. Kamil Bystrický  

Mgr. Martin Petrík  Ing. Ladislav Matejka 

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 

 
 

Neprítomní členovia:   

Ing. Miloš Mičega – ospravedlnený 

JUDr: Martin Smolka - ospravedlnený 
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a zabezpečenie prístupu do garáže vo vlastníctve žiadateľov. Ide o pozemok na ul. Hurbanova 

nachádzajúci sa medzi prístupovou komunikáciou a garážami vo vlastníctve žiadateľov, ktorý je 

dlhodobo využívaný ako prístup do garáže. Mesto v minulosti v danej lokalite predávalo prístupy do 

garáží ich vlastníkom. 

  

Uznesenie 02/01/23: VMČ SEVER schvaľuje žiadosť k predaju nehnuteľností – časti pozemku v k.ú. 

Trenčín, na ulici Hurbanova tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 4 (Baco, Bystrický, Mišáková, Matejka)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

• na rokovanie sa dostavil poslanec Mgr. Petrík o 16:05 hod. 

 

2/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti X-RAY, s.r.o., ktorá požiadala 

o odkúpenie pozemku v k.ú Trenčín –  CKN parc. Č. 3718/3 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

60 m², odčlenená geometrickým plánom, z pôvodnej EKN parc. Č. 2752/3, EKN parc. Č. 2764 

a EKN parc. Č. 3295. Ide o pozemok nachádzajúci sa ma ulici K výstavisku v Trenčíne, v areáli 

HUDY RACING ARENA, je dlhodobo užívaný a je oplotený. Žiadateľ uvedený stav zistil po 

presnom zameraní svojho areálu a z uvedeného dôvodu ma záujem o majetkovoprávne 

vysporiadanie tohto pozemku podľa skutočného stavu užívania. 

 

 

Uznesenie 02/01/23: VMČ SEVER schvaľuje žiadosť k predaju pozemku v k.ú. Trenčín na ul. 

K výstavisku, CKN parc. Č. 3718/3 o výmere 60 m² pre spoločnosť XRAY ,s.r.o. tak ako nám bol 

predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 5 (Baco, Bystrický, Petrík, Mišáková, Matejka)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKYOBČANOVA POSLANCOVZ MINULÉHO OBDOBIA: 

 

• Mgr. Baco prečítal požiadavky z ustanovujúceho zasadnutia. V rámci tohto bodu sa plynulo prešlo 

do nasledujúceho bodu, kde boli prednesené nové požiadavky.  

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 

 

• požiadavky občanov: 

 

     Predseda Mgr. Baco udelil slovo prítomným občanom. 

 

• Občan: p. Voclon zástupca vlastníkov bytov a p. Langerova zo Sihoti I za bytový dom Nábrežná 

1635 priniesli Žiadosť o revitalizáciu vnútrobloku bytového domu Nábrežná 1635. Revitalizáciu 

vnútrobloku, vzhľadom na zlý stav považujú za naliehavo potrebnú.  P. Voclon informoval, že tento 

bytový dom bol postavený v roku zhruba 1960 a od tej doby je v tom istom stave aj vnútroblok kvôli, 

ktorému prišli na toto zasadnutie. Minulý rok prebehlo písomné hlasovanie, kde vlastníci bytov 

odsúhlasili žiadosť o revitalizáciu vnútrobloku a poverili p. Voclona, aby jednal z mestom o tejto 

revitalizácii. Samotný bytový dom nie je v dobrom stave a  v ich finančných možnostiach nie je, aby 

niečo také riešili preto sa rozhodli požiadať mesto, ktorému táto plocha patrí, aby túto plochu 

zrevitalizoval.  Veľmi by uvítali, aby sa tomu mesto venovalo.  
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V rámci revitalizácie navrhujú riešiť predovšetkým nasledovné: 

 

A. zrekonštruovanie a dobudovanie dvojitej relaxačnej zóny 

a,  s mestským mobiliárom 

b,  s detským pieskoviskom pre menšie deti 

B. bezbariérový prístup do vnútrobloku aj pre telesne postihnuté osoby 

C. zrekonštruovanie a dobudovanie chodníkov 

D. zeleň – úprava, odstránenie poškodenej zelene, zatrávnenie plôch a výsadba novej zelene – aj 

oddeľujúcej technické prvky ako kontajnery, šachty CO krytov od relaxačnej zóny 

E. zrekonštruovanie a dobudovanie asfaltové plochy s ďalšími parkovacími miestami za udržanie 

maximálnej plochy zelene 

F. vybudovanie zapustených odpadových kontajnerov 

G. opravu zerodovaných betónových striešok CO krytov a oprava zerodovaného povrchu oporných 

múrov a zjazdov pri garážach 

H. zníženie vysokých vjazdov na asfalt. Priechodoch do vnútrobloku 

I. zavedenie udržateľného hospodárenia s dažďovou vodou – nepriepustné asfaltové povrchy 

vyspádovať do zatrávnenej plochy, aby sa dažďová voda nehromadila na povrchu a neodparovala 

sa, ale prirodzene stiekla do okolitej zelenej plochy a následne vsiakla do zeme a ostatné plochy 

urobiť vodopriepustne a tak zlepšiť aj mikroklímu vo vnútrobloku za vlastníkov bytového domu 

Nábrežná 1635 

 

• občianka: p. Langerova pripomenula, že túto záležitosť riešia od roku 2019, písala maily, oslovovala 

aj pri príprave rozpočtu, sama komunikovala s ekonomickým oddelením mesta kde jej bolo 

vysvetlené akým spôsobom prebieha príprava rozpočtu z čoho usúdila, že najskôr musí osloviť 

poslancov, ktorý potom následne predkladajú za nich návrhy, ale do dnešného dňa nebola požiadavka 

prednesená, keďže od roku 2019 sľubujú, že to bude učinené tak opätovne žiadajú, aby poslanci 

predložili túto požiadavku. Pri návrhu rozpočtu pripomienkovala návrh rozpočtu. Pretože dostala 

informáciu, že je v kapitálovom rozpočte projekt, ktorý vedúci investícii vyhodnotil, že to je on ale 

podľa názvu je to nejaká rekonštrukcia cesty čiže predpokladá, že to nie je on je to vo výške 30 000 

eur. Oslovila aj poslancov, ale neprišla jej žiadna odpoveď, mailom. Občianka sa spýtala poslancov 

ako bude prebiehať komunikácia, prečo neodpovedajú na maily či kvôli zaneprázdnenosti alebo 

z akého dôvodu. 

• p. Baco sa vyjadril k tejto požiadavke, že nebola zmietnutá, ale že leží v zásobníku investičných akcii. 

Je tu x ďalších investičných akcii, ktoré čakajú. Ďalej uviedol, že gro finančných prostriedkov sa bude 

investovať do zníženia energetickej náročnosti budov... investujeme do zateplenia, fotovoltaiky 

zimného štadióna, letnej plavárne, budujeme kotolne. V tejto časti je našou prioritou sa venovať 

primárne komunikáciam na Sihoti I a II. Bolo vyčlenených 30 000 eur nie na revitalizáciu tohto 

vnútrobloku ale na PD celú Nábrežnú ulicu. My túto požiadavku registrujeme, vieme o nej a určite sa 

k nej chceme vrátiť. 

• Občianka: podľa p. Langerovej to nestačí vzhľadom na to aký je postup pri tvorbe rozpočtu tak je 

dôležité, aby ten návrh -  požiadavku do toho rozpočtu dali, predložili. Skonštatovala, že pokiaľ od 

poslancov požiadavka nepríde nemajú o čom diskutovať. 

• poslanec p. Matejka  sa vyjadril, že túto požiadavku evidujú , maily si pamätá, vie že im tam tečie 

k múrikom, zamŕza voda, nafotil si to znova. Súhlasí, aby sa dala požiadavka aspoň na asfalt, ktorý je 

katastrofálny, aby mesto aspoň vyčlenilo dajaké peniaze, aby sa v tomto vnútrobloku  aspoň 

komunikácie a parkoviska opravili a dali do poriadku. 

• Občianka p. Langerova daľej spomenula aj nádoby kontajnerov kde nie sú betónové stojiska 

a pravidelne, keď príde auto firmy Marius Pedersen vytvorí koľaje ....nemyslí si, že čiastočné riešenie 

betónového, asfaltového povrchu by bolo dostatočné. Podľa nej aspoň 1 krok PD kompletná je lepším 
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podkladom, začleniť to do toho kapitálového rozpočtu. Nejaké rozpočtové prostriedky boli presunuté 

do rezervného fondu, zdroje by vedeli nájsť. 

• poslanec p. Petrík sa vyjadril k tomu, že sa s poslancami dohodli že nebudú robiť vnútroblok, že 

radšej spravia celú ulicu kde plánujú zrušiť časť chodníka kde vzniknú šikmé parkovacie miesta... 

problém s parkovaním vyriešia tým, že spravia celú ulicu...týmto sme chceli vyriešiť nábrežnú ulicu. 

Ďalej uviedol, že si môžu požiadať o odkúpenie tejto časti od mesta. Občan p.Voclon nato uviedol že 

to nie je cesta  z finančného dôvodu to je nemožne... 

• Občianka p. Langerova ten priestor je nepoužiteľný vznikajú tam vodne plochy, cez rozbitý asfalt  sú 

pomaľované čiary ...ak u vás nenájdeme pochopenie tak asi u nikoho...ja hľadám riešenie z akých 

zdrojov by sa to dalo urobiť. 

• Poslankyňa p. Mišáková rozprávali sa o tom na neformálnom stretnutí...dala sa prednosť celej 

Nábrežnej, ale nezhodilo sa to zo stola. 

• Poslanec p. Matejka podal požiadavku, aby do nasledujúceho zasadnutia VMČ Sever sme vedeli 

o sume na PD prípadne či nám vedia povedať koľko by táka rekonštrukcia vnútrobloku stála ...aspoň 

začať. 

• Poslanec p. Bystrický súhlasil s kolegom Matejkom a dodal, že môžeme prijať uznesenie, kedy úrad 

zaviažeme, aby nám dodal konkrétne informácie ohľadne ceny... môžeme vyzvať odborné útvary, aby 

sa tam išli pozrieť a zmapovali situáciu priamo na mieste a vyhodnotili ďalší postup ... môžeme 

zaviazať mesto takýmto uznesením... s akou sumou by sa narábalo... ideálne do najbližšieho výboru 

do 02.02.2023. 

• Poslanec p. Baco dal následne hlasovať o tomto návrhu 

 

Uznesenie 03/01/23: VMČ SEVER žiada Mestský úrad, aby do najbližšieho výboru predložilo odhad 

koľko by stála PD vnútroblok Nábrežná 1635, tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 5 (Baco, Bystrický, Petrík, Mišáková, Matejka)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

• Občan p. Voclon ešte podotkol, že tam majú problém aj s kanalizáciou, musia volať vozidlo, aby im 

to prišli vyčistiť a pýtal sa či tento projekt bude riešiť aj tento problém. P. Baco nato povedal, že 

kanalizáciu bude rekonštruovať TVK...ten projekt bude rozsiahli možno v lete budeme vedieť ako 

bude kanalizácia uložená....momentálne nato nevie nikto odpovedať. Určite keď bude projekt bude 

predložený na VMČ, aby sa dal pripomienkovať.  

 

1754 Poslanci VMČ sever na základe žiadosti od občanov vnútrobloku Nábrežná 1635 zastúpený 

zástupcom vlastníkov bytov p. Voclon žiadajú mestský úrad a dotknuté útvary do najbližšieho výboru 

VMČ SEVER t.j. 02.02.2023  o informáciu koľko by stála PD na revitalizáciu vnútrobloku Nábrežná 

1635 plus aby dotknuté útvary zmapovali situáciu priamo na mieste a vyhodnotili , zvolili ďalší postup. 

Žiadosť o revitalizáciu vnútrobloku bytového domu Nábrežná 1635 vrátane výsledku hlasovania 

všetkých vlastníkov bytového domu odovzdali na zasadnutí VMČ Sever p. garantke, ktorá ho má k 

dispozícii.  

 

1755 občianka p. Papierniková žiada, aby sa upravil povrch tam kde sa zobrali pôvodné kontajnery z 

kraja bytového domu č. 1732 vchod 24,26 a vytvorili 3 parkovacie miesta 

 

1756 občianka p. Papierniková sa pýta či by sa nedalo zameniť vodorovné parkovanie za šikmé z druhej 

strany vnútrobloku Hodžova by sa získali parkovacie miesta. 

 

1757 občianka p. Papierniková sa pýta či by sa nedali osadiť označenia na kontajnery, že môžu ísť do 

plastov aj kovy 
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1758 občianka p. Papierniková sa pýta či Vnútroblok Slimáčik je už odovzdaný do užívania? Sú tam 

pokazené herné prvky , chýba tabuľa prevádzkový poriadok, chýba tabuľa zákaz vodenia psov. 

 

1759 občianka p. Papierniková sa pýta či by nebolo možné popridávať lavičky na ihrisko Slimáčik pre 

starších ľudí, aby sa mohli oprieť keď si chcú posedieť? 

 

1760 občianka p. Gavendová žiada vrátiť názov Opatová nad Váhom 

 

1762 občianka sa pýta či máme pasportizáciu chodníkov, naposledy na jeseň sa čistili chodníky v časti 

NIVA zo zariadením. Keď prišli na ulicu a pýtali sa na názov ulice povedali že ich čistiť nebudú lebo 

tam nepatria ( odburinovali ju). Nezametá sa tam, nič sa tam nedeje sami si robia poriadok.  Preveriť 

Mníšnu ulicu (pod pumpou) ci patria pod pasportizáciu. 

 

1763 občianka sa pýta na parkovanie okolo 7 Základnej školy, že je tam dlhodobých parkovacích miest 

11 a problém zaparkovať, chodia trénovať na 7 mičku, do Termionu.  Ma zaplatene dlhodobé parkovanie 

a pravidelne sú tie miesta obsadene ci by nemohli byt okolo celej 7 mičky parkovacie miesta dlhodobé. 

Žiada navýšiť max počet parkovacích miest na ulici Šoltésovej. 

 

1764 občan p.Kobza sa pýtal či by sa kontajner na textil pri KS Opatová nemohol vyvážať častejšie 

 

 

1766 občan p. Kobza uviedol, že na ihrisku v Opatovej pri kultúrnom stredisku chýba tabuľka  zákaz 

venčiť psov 

 

1767 občan žiada opraviť povrch MK na ulici Potočná 463/44. Voda mu poškodzuje fasádu rodinného 

domu.  

 

1793 občianka žiada mesto Trenčín o pomoc pri komunikácií so správcom Opatovského koryta, aby ho 

dal vyčistiť 

 

• požiadavky poslancov: 

 

1761 poslanec Petrík žiada, aby sa pod názov Opatová napísalo Opatová nad Váhom 

 

1765 poslanec Baco za výbor VMČ SEVER žiada prehodnotiť, prípadne odstrániť kontajnery pri KS 

Opatová 

 

 

5. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

• občania za ul. Turkovú sa sťažovali na psíčkarov, že po sebe neupratujú exkrementy. P. Marousek 

sa vyjadril, že máme platné VZN o psoch, ktoré hovorí, kde sa môže ísť zo psom a kam nie. Pokiaľ 

sa jedna o detské ihrisko tam je vstup zakázaný. Každé ihrisko je označené tabuľou  kde je piktogram 

zákaz vstupu zo psom. Ten kto ide zo psom je jeho povinnosť exkremet odstrániť... 

• občania sa sťažovali aj na púšťanie ohňostroja na Silvestra deťmi bez dozoru dospelej osoby v tesnej 

blízkosti balkónov. P. Marousek sa vyjadril, že počas Silvestra VZN mesta povoľuje používanie 

pyrotechniky, čo sa týka dňa je to nedovolené hocikedy treba zavolať na MsP.  

• občianka sa pýtala predsedu či by nemohol skôr dať prednosť ľudom a potom si schvaľovať svoje 

veci, pýtala sa poslancov či majú hmotnú zodpovednosť, mala zlú skúsenosť s vybavovaním na 
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matrike, P. Marosek jej vysvetliť ako to funguje na matrike, pridal sa poslanec p. Petrík aj predseda 

p. Baco.  

• občianka  povedala svoj názor na schválené peniaze v minulom roku na projekt nový most cez Ostrov, 

zdá sa jej to nemorálne v súčasnej dobe dávať takéto prostriedky. Myslí si, že takéto peniaze sa jej za 

uletené. 

• občianka p. Závodská popriala do nového volebného obdobia nech sa im darí a podotkla, že kedysi 

mali rozdelené peniaze na mestské časti vyčlenené z rozpočtu, o ktorých mohli rozhodovať sami ale 

teraz pozerala na rozpočet a na časť Opatová moc tam toho neostáva a vypadlo aj rozšírenie cintorína. 

Poprosila, aby sa na tento problém pozreli. Klesá počet obyvateľov Trenčína, prečo nie je možné 

pokračovať vo výstavbe Opatová - Kubrá stará Opatovská ulica prečo tam nie je možné pokračovať 

vo výstavbe ako postupovať aby tieto pozemky boli prístupne aby nenastal úbytok obyvateľov. Škola 

v Opatovej je neobsadená a ako uvažuje mesto ďalej s touto budovou. Predseda p. Baco povedal, že 

zo strany mesta urobili všetko, aby bola zachovaná, investovali sa nemalé finančné prostriedky. 

Technicky je vybavená. Obyvatelia tu nezapisujú deti resp. strašne malo. Možno nastane situácie kedy 

sa škola zastaví samospádom. Prebieha diskusia spraviť tam špeciálnu školu v budúcnosti. Budova sa 

nebude predávať. Hľadajú sa alternatívy ako ju využiť. Poslanec p. Petrík podotkol že sa tam môže 

aj umelecká škola presunúť, rozrásť tých možností je veľa. Predseda p. Baco sa vyjadril aj čo sa týka 

výstavby napojenie, je momentálne ukončený územný plán a za par mesiacov sa otvoria zmeny 

a doplnky kde ľudia budú môcť dávať individuálne požiadavky. Keď to bude aktuálne  bude 

informovať, ktorýkoľvek občan môže požiadať o zmenu. Čo sa týka cintorína dával požiadavku  na 

výkup týchto pozemkov, tam sa jedná o 3000 - 4000 m²....aby sme postupne každý rok vyčlenili balík 

finančných prostriedkov...následne by sa tam začal realizovať projekt rozšírenia, v budúcnosti 

rozšírenie. Takto sme isto postupovali v mestskej časti v Kubrá. Poslanec p. Matejka sa vyjadril že 

toto podporí. Občianka sa ešte spýtala na Kultúrnym dom v Opatovej predseda p. Baco odpovedal, 

že čo sa týka kultúrneho domu bude v tomto roku na 99% v majetku mesta Trenčín vrátane klubu 

dôchodcov. Občianka sa spýtala na výstavisko či končí p. Baco odpovedal že nekončí nepredáva sa, 

že sa tam mala realizovať výstavba ale to padlo a následne dostali ponuku na predaj areálu pre 

anglickú spoločnosť, ktorá chcela rozšíriť areál a chcela tam umiestniť strojársku výrobu, ale 

angličania od tohto projektu ustúpili. Zatiaľ výstavisko ako také tam bude. Občianka ďalej podotkla, 

že dochádza k úbytku obyvateľstva. 

Občan p. Kobza sa sťažoval na kontajnery neporiadok okolo nich, pýtal sa na kamery ktoré boli 

nainštalované či splnili účel a niekoho odhalili. Predseda p. Baco skonštatoval, že sa riešili 

polopodzemné kontajnery, ale bol problém s inžinierskymi sieťami ... za neho by tie kontajnery dal 

odstrániť. Poslanec p. Matejka sa tiež vyjadril, že Kubrania tiež nie sú spokojný, že im tam chatári 

ktokoľvek vyhodí smeti všetko sú to cudzári. P. Marousek sa vyjadril ku kamerám, že sa nejedná 

o kamerový systém, ale o fotopasce ktoré zachytia odfotia toho človeka, ale je problematická 

identifikácia, všetko to zachytila denne 200 fotiek. Svoj účel to splnilo minimálne to vystrašilo ľudí. 

Poslanec p. Matejka sa spýtal obyvateľov koľký využívajú tieto kontajnetry. Občania odpovedali, 

že ich vuzívajú príležitostne, majú svoje kontajnery a nadbytočný odpad odvezú na zberný dvor. 

Občan p. Kobza spomenul že v parku na ihrisku Opatová chýba tabuľka nevenčiť psov. Predseda p. 

Baco navrhol podať požiadavku na zrušenie kontajnerov, aby prehodnotili a následne vyzval 

poslancov k hlasovaniu.  

 

Uznesenie 04/01/23: VMČ SEVER  žiada prehodnotiť prípadne odstrániť kontajnery pri KS Opatová,  

tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 5 (Baco, Bystrický, Petrík, Mišáková, Matejka)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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Občianka p. Gavendová sa vyjadrila ohľadne školy, že každý rodič si dá radšej deti do Kubrej , chcela 

vysvetliť názvy mestských častí nepáči sa jej zmenený názov z Opatovej na Opatovú nad Váhom. 

Občianka p. Samáková  pozdravila nových poslancov a teší sa že sú lebo sú zohraný, gratuluje a dúfa 

že budú naďalej dobre reprezentovať a zastupovať. Chcela by, aby si poslanci nárokovali si  na 

vyjadrenie aký si mesto robí dozor na dodávateľov nakoľko po skúsenosti s kanálom kde bol po 

prerábke za mesiac prevalený. Poslanec p. Matejka sa vyjadril, že chceli aby sa taká pozícia na meste 

zaviedla.  Občianka spomenula aj firmu Telekom kde pri prerábke zasypú a vedľa všetky kamene 

nechané na boku. Poslanec p. Matejka poznamenal že na konci stavby býva preberací protokol. 

Ďalšia občianka spomenula skúsenosť s robotníkmi pri rekonštrukcii cesty neskoro ráno sa ešte len 

schádzali ten projekt práca sa potom predraží, stavbu naťahujú. p. Marousek povedal, že tuto bol 

termín dodržaný...  predseda p. Baco poznamenal že termín sa predlžoval kvôli sieťam. Občianka ešte 

navrhla či by nemal p. predseda dať čas koľko môže občan hovoriť. Prípadne doniesť písomne 

a odovzdať požiadavky. 

 

 

6. ZÁVER: 

 

• Mgr. Baco ukončil výbor a poďakoval všetkým za účasť a poprial v mene seba, kolegov všetko 

dobre do Nového roku a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 2. februára 2023 v Centre pre seniorov na Sihoti.  

 

Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 17,52 hod.  

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Lucia Kebísková 

V Trenčíne, dňa 05.01.2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

          
 


